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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meg tudja adni részemre az általános iskolai 
évismétlők arányát 2015-től kezdve?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Rétvári Bence, a Belügyminisztérium államtitkára az „Ön szerint az általános iskolában miért az
első  évfolyamon  volt  a  legmagasabb  az  évismétlők  aránya?„  című,  K/975.  számú  írásbeli
kérdésemre – a miniszter megbízásából – az alábbi választ adta:

„Tájékoztatom,  hogy az  évismétlések  aránya az  1.,  valamint  a  4.  és  8.  évfolyamokon között  a
2021/2022. tanévben is hasonlóan alakult,  mint a korábbi években. Átlagosan háromszor-ötször
több évismétlő volt az 1. évfolyamon, mint a 4. és a 8. évfolyamon.”

 

Kérdezem Önt:

Meg tudja adni részemre az általános iskolai évismétlők arányát 2015-től kezdve?

 

Budapest, 2022. szeptember 25.
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